























































































































EVIDENCE TAPE

People v. Isaac Serrano
RIF 136250

Transcript of Interview with |

Key: NEVINS:

B O i

March 24, 2007
074137

Eric Nevins, Investigator, District Attorney’s Office

(BEGINNING OF TRACK |GG URA TION: 14:34]

NEVINS:

NEVINS:

NEVINS:

NEVINS:

NEVINS:

NEVINS:

NEVINS:

Do you have any [.D. with you?

No.

Okay. How do you spell your last name?

Um,

Ye

B

7o, b, T'm sorry. I

That’s right?
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That wasn't in control at all.

STAYNOR: Can I get your home number -7

Hold on what is it, I just got the phone. I'll give you my cell phone okay.

STAYNOR: That's fine.
_ -area code.
STAYNOR: [
] o
STAYNOR: uh huh.
B
STAYNOR: Uh huh.
B =
STAYNOR: And what...
B
STAYNOR: ...do you do for a living?
] I'm 2 [ - -
STAYNOR: Do you have a work address or...
B -
STAYNOR: ...business name or.
_ Yeah I work for.
STAYNOR: Company name?

- uh... my employer.































































EVIDENCE TAPE

People v. Isaac Serrano

RIF136252
Transcript of Interview Sergeant Frank Barron
March 24, 2007
074137
Key: ANDERSON: Detective Mike Anderson
ROULSTON: Sergeant Adam Rouston
PEARSON: John Pearson, Attorney
BARRON: Sergeant Frank Barron

[BEGINNING OF TRACK 07-4137barron, DURATION: 23:12]

ANDERSON: Okay. Is yours ready.

ROULSTON: It’ll probably take a second.

ANDERSON: Okay. This, look.

ROULSTON: Okay. Ready to go.

ANDERSON: Okay. Let me get mine goin’ here.

ROULSTON: I’'m 22, don’t forget.

ANDERSON: Yeah, [ know. I was just thinking about that.

ROULSTON: Almost 23.

ANDERSON: Yeah. Okay. This is Senior Detective Mike Anderson. It is March 24",

2007, 22:55 hours. This is going to be an interview of Sergeant Frank
Barron, in reference to a OIS that occurred at A & W/Long John Silver’s
located at 1340 El Sobrante in the city of Corona. With me in the room is,
I’ll go around for voice identification, is...
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ROULSTON:

PEARSON:

BARRON:

ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:

ROULSTON:

BARRON:

ROULSTON:

ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:

Sergeant Adam Roulston.

John Pearson, Attorney with Lackie & Demmeier. Last name’s spelled
P-E-A-R-S-0-N.

And Sergeant Frank Barron, B-A-R-R-0-N.

Okay. We’ve been told that you’re going to make a voluntary statement
tonight, Frank, in reference to the incident that happened.

Yes, [ am.

Okay. I think what we’ll start with is, um, what time you came on, unit
designator. I understand you were riding with a partner tonight. Um, but
before we do that, I just wanna—your uniform of the day was, is what
you’re wearing right now.

Yes, it is.

Okay. And I’m looking at dark black pants, uh, nylon gun belt, similar to
what a patrolman what wear. A black polo shirt with Sergeant F. Barron,
S-G-T, F. Barron on the right, uh, chest. And on the left side, Corona
Police, a cloth badge flex team under that. That sound right?

Also on the gun belt is a, a...

Badge...

A Sergeant, Corona Police Department Sergeant’s Badge.

And basically the gun belt has, would appear, everything that a patrolman
would carry...

A8y

Would be about right, Frank?

Um hmm.

Okay. Um, tonight—today, like I said, we’ll just let you start with what

time you came on. Your unit number, designator, that kind of thing. And
then we will fast forward to the incident.
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BARRON:

ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:

Okay. Uh, today we came on at, uh, 2 o’clock p.m., and unit designator
would be the Zebra Unit, which is Zebra 50 with Laura Dodd.

Do you know what the unit number was, that you were in? |
The unit number, no. Usually we ride with in my unit, and today we rode
in Corporal Jurado’s unit. And I don’t remember what Unit Number that
is.
Was that the, uh, silver...
Silver unmarked police unit, yes.
Crown Victoria?
Yes.
The one that was parked at the scene?
Yes.
No plates on it?
No plates.

Have the lights still on the sides?

It had spotlights on the sides. It has a front take down red light to the
front, and a rear, um, caution lights to the rear of it.

And you current assignment is?

I’m a sergeant for the, uh, flex team.
Which is a?

A special unit assigned to assist patrol.

And tonight was, or today, was there any—were you guys kinda working
any special assignment or just working this, the city.
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BARRON:

ANDERSON:

BARRON:

BARRON:

Uh, today we were just working, uh, the city and patrolling the downtown
area.

Okay. Um, let’s fast forward to you hear a call come out at the, at the, uh,
A & W, um, Long John Silver’s.

Okay.

Yeah, Corporal Jurado, who was driving and I was the front passenger.
And we were traveling eastbound on the, uh, the East Sixth Street, in the
area of Main Street just, uh, driving around through that area when we
heard the call coming out at Long John Silver’s of a 415 physical. Uh,
we’re—now, at that time, we’re pret-, pretty close to the area of Grand,
East Grand and Sixth Street. So, we started heading that was maybe to
assist the primary officers with this, um, call. Uh, Corporal Jurado and I
proceed going, now turning, uh, right on El Sobrante and going towards
Long Song, Long John Silver’s location. At that moment, I, I see another
unit coming, uh, northbound from El Sobrante and about ready to turn into
Long John Silver’s, uh, patrol unit. Which later I learned is, uh, Corporal,
um, Jason Viethaus’ unit. Um, as we’re approaching, and based on my
experience, I saw that he slowed to, uh, a stop. And then as he made his
turn into the parking lot, it appeared that he had saw something to make
him accelerate quickly. Either the subjects were still fighting, something
was not right. So, he accelerated fast. And I felt that there were
something on, usually a fight. So, when Corporal Jurado pulled up into
the parking lot, Viefhaus parked first and then I got right away. I had my
gun drawn, at that moment, I saw a male subject wearing a white t-shirt
run by. And he looked like he was in fear of someone, or someone was
chasing him. He runs by me, at that time, Corporal Jurado is now gonna
be making contact with him. At the same time, I see another two
individuals coming towards my direction. And one, uh, falls and then
another, uh, is right behind him. I could see him having something in his
hand, but I can’t make it out. At that time, the other guy, the guy that
falls, um, is now turned up on his back. And he’s, like, trying to protect
himself. The guy immediately jumps on him and starts swinging at him
with both hands. And at that same time, I’m thinking he had something in
his hand. Ididn’t know what it was. Somebody in the crowd yells out,
“he has a knife.” And as I’'m advancing up, you know, I’m yelling police
officer, Corporal Viefhaus is to my right. And I know that he had his taser
out, and I saw him when he, when I was arrived and I saw his taser out.
And as I’m trying to approach, I’'m, I’m also trying to see what he has in
his hands. At that time, I saw he had a knife in his hand. And I was like,
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ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:

BARRON:

man, “this, this guy’s stabbing this person right in front of me.” Here [ am
in full uniform, a police officer, and he’s not stopping. I’m yelling at him.
This guy’s about ready, you know, he wanted to kill this guy. You could
see it in his face, he had anger. He had, he was just zeroed in and trying to
kill this guy. So, again, I’m yelling at him and, uh, I’m moving more to,
to an angle because I could see that there’s people on the other side, um, in
the windows. And I did—and I could see Viefhaus to the right, so I, I—if
I was gonna take a shot, I was gonna have to be a pretty good so I
wouldn’t hit anybody. Um, and, at that time, the guy stood up. And when
he stood up, I could hear either a popping noise from a taser going off,

and it seemed like it didn’t have an effect, um, on the person at all, the
guy. And he turned really quickly, and I didn’t see what he, I didn’t see
his hands at that moment. But I knew he had a knife, and when he turned
quickly, I thought, oh, shoot, he’s gonna stab Jason, the officer. And
that’s when I, I fired one shot and then, and then he fell. And at that
moment when he fell, I went ahead and approached him. Uh, I, I made
sure this other guy on the bottom that was getting’ stabbed, didn't have a
weapon either. And I glanced back at him, and I’m looking for the knife
because he had one arm tucked on his hand and one arm out. But I just
grabbed him, and then I handcuffed him and then I waited. And then I
could see that he had the knife was on the floor or the ground next to

him. Um, and at that time, I just, uh, pretty much, uh, directed

Corporal Jurado to, uh, once he secured the other guy, to secure this other
victim. Because we didn’t know what we had, but secure him with
handcuffs. And then we secured the scene, and called for paramedics to
arrive for the person that was stabbed and for the gunshot victim.

Okay. I’m gonna back up just a little bit. When you, when you guys got
there, you are the passenger, Corporal Jurado’s the driver?

Correct.

You parked, where we saw your unit tonight, that’s—the car’s weren’t
moved or anything. You never touched the car. So the car’s parked
basically in the driveway kind of facing in a, I’d call it a south direction?
Cor-, correct, in a south direction.

Kind of...

In the driveway...
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ANDERSON:
BARRON:

ANDERSON:

BARRON:
ANDERSON:
BARRON:
ANDERSON:
BARRON:

ANDERSON:

BARRON:
ANDERSON:
BARRON:
ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:

BARRON:

Facing up towards like Magnolia, McDonalds...

Right, right...

The restaurants, okay. And when you exit the car, you go up to, to start to
approach up to where you can see if there’s someone running. And
they’re running in front of the business?

Yeabh, along the side of the business on that sidewalk area.

So, I’d call that like an Eastbound direction towards you?

Correct. Eastbound, correct. Right in...

Right in front, on the sidewalk?

Right.

And he’s—this guy’s running kinda—you’re coming up and he’s kinda
running...

By me.

By you?

Yeah.

He ran right by you?

Well, right by me as I’'m—and I didn’t pay too much attention to him
because I saw the other two coming at me at the same time too. And then
[ saw that one guy drop, and then I saw something in this other guy’s

hand.

Okay. And then when—the first guy, when he ran by you, did—could you
tell that he had been in a fight or your attention was just he’s getting’

away, so I’m focusing on the other two coming at me?

You know, I couldn’t tell if he was in a fight. But I just knew he was
running from someone.
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ANDERSON:

BARRON:
ANDERSON:
BARRON:

ANDERSON:

BARRON:
ANDERSON:
BARRON:

ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:
BARRON:

ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:

Okay. So, then you see—now, to describe the area, there’s—it’s a parking
lot area, and he’s—they’re both running on the sidewalk in front of the
business...

Right...

Running Eastbound towards you, to a vantage point that you’re at?

Yeah, they’re running toward, directly towards me, yeah. And, I'm...
Okay. So you’re in the drive-thru area, basically the exit where the
drive-thru is like if you were getting your food? You’re kind of on the, in
the parking lot near the exit to the drive-thru?

Yeah, pretty close to the drive-thru there, yeah, correct.

Okay. And there’s a planter between you?

Correct.

And then you have the, um, the area where this, where the victim falls
down and the suspect is on him there?

Yes.
So, how far are—do you think you’re away, at that point, when you see
them coming towards you, um, and the guy falls down in the, in that area?

How far do you think you are?

From the part where I first see them to, it’s probably about ten feet and
then I narrow the gap down as, as I advance. '

Okay. So, when you first see him, you’re ten feet from him?
Probably.

And then the guy’s on the ground, and, and you can see the punching
motion you made...

Yeah, he’s, he’s...

And see that he’s going down?
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BARRON:

ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:

BARRON:

Punching to the sides a lot, like this...

Side to side?

Yeah, like this motion.

So, at this point, you’re thinking that it’s a fist fight maybe?
Yeah, at first.

That there’s blows being thrown, and then that’s when you approach
closer?

Yeah, and then somebody yells out, he has a knife. And that’s whenl, 1, I
kinda wanna make sure, and when I—as I’m moving to, I’m looking to
see where—if I see a knife, and I definitely saw a knife in his hand.

Okay. So, you're, you’re moving forward and then you’re kind of making
motions to the side?

Yeah.
So, you’re leaning forward and to the side?

Yeah.

Are you, are the things you’re taking into consideration—you made
comments, are you looking at your back now?

I’m looking at everybody that’s possibly might involved, okay.

Okay.

Because there’s witnesses that are—or people looking out the windows.
You have also the Officer Viefjaus to the side. I have him. I have the

victim on the floor and also the person right behind me.

Okay. When you heard someone yell, it’s a knife, is it the crowd that’s
now, like it came somewhere from the front of the business?

It sounded like a female voice, and it sounded like somewhere in the front
of the business.
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ANDERSON:
BARRON:
ANDERSON:
BARRON:
ANDERSON:
BARRON:
ANDERSON:
BARRON:
ANDERSON:
BARRON:
ANDERSON:
BARRON:
ANDERSON:
BARRON:
ANDERSON:
BARRON:

ANDERSON:

BARRON:
ANDERSON:

BARRON:

Like by the front door areas?

Right in that general area.

So, it would have been, um, leaving the area that they came from then?
Correct.

Somewhere in that area?

Yes, from the front business area.

So, they’re on the ground near the—in the planter or right in that area?
Right in that area, the planter area.

So, ten feet now becomes now many feet do you think you were?

I was maybe probably about five, five to, five feet there.

So, you’re basically coming right up to the planter?

Right.

Past to where now, there’s only the divider in the actual planter box?
Correct.

Okay. And you have a clear sight vision...

Yes.

You could see everything that’s happening on the ground right in front of
you?

Right, correct.
And do you remember what you were yelling? Were you yelling at them?

I was yelling “police, stop.” But and “police.” You know, trying to tell
him to, you know, pretty much stop what he’s doing.
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ANDERSON:

BARRON:
ANDERSON:
BARRON:
ANDERSON:
BARRON:

ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:
BARRON:
ANDERSON:
BARRON:
ANDERSON:
BARRON:
ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:

BARRON:

So, you realized now when you get this close that this isn’t fists anymore,
you can see a knife in one hand?

Yes.

Okay. Do you remember which hand it was?
Right-hand.

He had the knife in his right-hand?

Right.

Was he—you made a motion to the side to this side, was he still moving
with two hands or was it just one hand with the right?

You know what, I, I saw one time him move, move like a striking motion
to the left with his fist. But definitely I saw his right-hand with the knife.

You’re making a motion going towards his...

When you like back, like in the side of his, of the victim’s side here.
So, he was hit in like the torso area?

Like the sides, yeah.

Like in the chest area or just behind the body?

No, it’s more like in the back area, upper body.

To the sides?

Yeabh, the sides, like maybe in the back.

Okay.

Uh, because he, you know the victim was struggling too.
He would move?

To, to defend him off, and he was hittin’ him in the sides here.



R-07-384-Q

People v. Isaac Serrano
Interview Date: 3-24-07

Page 11

ANDERSON:

BARRON:
ANDERSON:
BARRON:

ANDERSON:

BARRON:
ANDERSON:
BARRON:
ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:
BARRON:
ANDERSON:

BARRON:

Can you show us with my pen, just do you remember how he had the knife
he was holding?

Yeah, he had it just like this.
So, you have a closed fist and you have—the blade would have been out?
Right.

So, he’s basically got a fist, got the knife in his hand and the blade’s
protruding out.

Correct.
And he’s going to the side?
He’s going to the side to get behind his ...

Do you remember how many times he, he’d made that motion?

| Um, it was several times, but it—maybe, you know, [—um, he did it

several times, so I would say maybe three to four times. I’m not so sure.
Okay. Somewhere along there?

Yeah.

What’s running through your mind as you’re seeing this?

I’m seeing that, uh, you know, obviously this guy’s—he’s, uh, not wanting
to stop. He knows the police officer’s are here and, uh, he’s not wanting
to stop and—this guy want’s to kill this guy. You know, he wanted to kill
him. And I can’t believe that, especially with police officer in full
uniform standing right in front of him. Yelling at him to stop, the gun’s
drawn, and he’s still going. And I cannot believe this, in my mind. So,
I’m thinking, I’'m gonna—you know, to sit—he’s gonna kill this guy
unless I do something and that’s why I tried to make it, uh, more of, of an
angle too, to get better shot in hitting him verses the victim. ‘Cause the
victim was still struggling to fight and I was afraid that he would pop up
and—if I took a shot there, so I was trying to make another angle to geta
better shot on him.
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ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:

BARRON:

So, there was no doubt in your mind that this guy, he—basically you’re
witnessing a murder right in front of your eyes?

Correct. He’s gonna kill this guy right now, unless I do something. And
then, you know, um...

Did the guy ever, did the suspect ever make any eye contact with you? I
mean, do you remember looking, do...

You know, he was so focused in what he was doing. It, it—at that
moment, he was so focused on what he was doing, he didn’t even make no
eye contact at all. All I saw was anger in his face, and just trying to
pound...

I hate his guts...

This guy with this knife.

Okay. And then you see this on the ground, you see that, that this is
happening. Out of your—are you seeing now, Officer Viefjaus coming up
also?

Yep, uh, Corporal Viefjaus was, uh, to the, to the right, and I saw him
move up a little closer. And I hear him deploy the, the taser. Uh, it
appears it doesn’t work. And the guy stand up immediately and turns.
And, and I know he had the knife at one point, but then when he turned, I
lost sight of it. And he turned and flips a fast ma-, motion, I thought he
was gonna stab Corporal Viefjaus.

Could you tell how far apart they were?

They were real close. Um, it appeared very close. Um, I would say no
more than maybe two feet or so.

Two feet between the suspect and Corporal Viefjaus?
Correct.
When he turned, was it in an aggressive manner towards. ..

Oh, immediately quick, um...
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ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:
BARRON:
ANDERSON:
BARRON:
ANDERSON:

BARRON:

ANDERSON:

BARRON:
ANDERSON:
BARRON:
ANDERSON:
BARRON:
ANDERSON:
BARRON:

ANDERSON:

BARRON:

Do you remember which way he turned?

he, he stood up. Um, and he turned to his right. And that’s when, I think I
fired right then.

So, he—when he stood up, he was facing westbound then?

He was, he was facing eastbound.

Facing you?

And then when he stood up—facing me...

Okay...

Um...but he never made contact, eye contact with me. And he turned,
um, turned around to his right and, and was turning towards Corporal
Viefjaus.

So, in your mind, do are you thinking at this point, you may have
witnessed a murder? ‘Cause you don’t know what the condition is of him,
and now this guy is going to attack...

Oh, yeah, definitely he was gonna stab...

Going to attack you...

In my opinion, he was gonna stab Corporal Viefjaus...

He was turning to go to him...

To stab him.

Okay. And when you, and you fired one, one shot?

One round.

Did you, did you hear Officer Viefjaus, or did you see him fire a round
also?

I heard, uh, another round. Yeah, I did.
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ANDERSON:
BARRON:
ANDERSON:
BARRON:

ANDERSON:

BARRON:
ANDERSON:
BARRON:
ANDERSON:
BARRON:
ANDERSON:
BARRON:
ROULSTON:

BARRON:

ROULSTON:
BARRON:

ROULSTON:

BARRON:

Was it simultaneous to your ears?

He was, he was pretty close to my—he may have fired first, and then me.
So, it’s kind of boom, boom.

Yeah.

Okay. Um, when you heard the sounds of the taser being deployed, did
you, you described like a popping sound, you thought you were hearing?

Popping and a little, like electricity charge going.

So, it’s not a popping sound like a gunshot...

Yeah.

It’s more of a popping sound, like a deployment of a taser?

Of a taser. Yeabh, a little electricity charge I could hear.

You thought you could hear, okay.

Um, okay. I don’t think—you think you have anything right now?

Uh, did you hear anybody else giving commands, officers?

You know, I heard yelling, and I, I like believe cor... you know all I can
say is, all I can say is I know I was. I couldn’t hear. Iknow there was a
lot of chaos there at the scene. People yelling all, all, you know, citizens
and the officer and myself. But I can’t say if anyone else exactly what

they said.

Okay. And then, um, when the victim fell, did he initially fall on his face
and then roll or...

You know, I don’t know. I was looking at the suspect. And I, I lost the
victim when he fell...

In the bushes?

In the middle of that, yeah.



R-07-384-Q

People v. Isaac Serrano
Interview Date: 3-24-07

Page 15
ROULSTON:
BARRON:
ROULSTON:
BARRON:
ROULSTON:
BARRON:

ROULSTON:

BARRON:
ROULSTON:

BARRON:

ROULSTON:

BARRON:

ROULSTON:
BARRON:
ROULSTON:
BARRON:

ROULSTON:

ANDERSON:

Did you hear the suspect say anything?

No.

And then, uh, have you ever seen that suspect before?
No.

No contact with him?

No.

Um, after you said that you initial—or you went up to assist on taking him
into custody?

No, I did take him into custody.

So, you walked around the planter after you shot or...

No, I, I made the direct course, so I walked through the planter. And, um,
I made my gun safe. I put it on safety and holstered my gun, and then I
went ahead and handcuffed him.

Uh, did ever make any statements at all? Did he ever—did the suspect
ever say anything?

Yeah, he made one statement out there. He was just saying that, hey,
you’re gonna let me die. I’m hurting, get me the ambulance. I’m gonna
die here. That’s all he said.

He never made any, never said any other comments.

No other comments at all, huh uh.

Did you happen to tape record the incident?

No.

Okay. We’re gonna take just a second.

We’re gonna leave our tape recorders on. If you guys need a minute or
anything, you know, just step out.
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ROULSTON: Yeah.

BARRON: There’s cameras in here?

ANDERSON: Uh huh.

PEARSON: It’s actually pretty good quality from what I saw. The fact that they’re
interviewed. A lot of really bad video.

BARRON: Huh.

PEARSON: You know, I said before that as far as OISs go, this ones pretty—I mean,
you can’t get much more clean cut until you push the limits. So, I think
they’re gonna want you to talk to him.

BARRON: A doctor.

PEARSON: Uh huh. It’s probably policy. How many years do you have on?

BARRON: 20.

PEARSON: 20.

BARRON: Yeah.

PEARSON: How old were you when you started?

BARRON: About 20 and a half.

ROULSTON: perfect for the 90 percent.

ANDERSON: Um, just have one, one question. Just to—well, actually two qilestions?
Do you, when you fired, do, do you remember where you might of hit?

BARRON: No.

ANDERSON: You just moving and you fired to stop the threat?

BARRON: You’re right. I don’t know where it went.

ANDERSON: And the second one was, as, ah, as a flex team’s, uh, supervisor, you’re the

sergeant of the units here, the supervisor of the unit...
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ANDERSON:
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BARRON:

ROULSTON:

BARRON:

ROULSTON:

ANDERSON:

Yes...
What, what are your responsibilities?

Um, my responsibilities are oversee and supervise the officers on my
team. Outside of the flex team, I have other duties as a supervisor.

Would you say, though a fair statement is as a flex team sergeant, you’re
basically a working sergeant for lack of a better term? You’re not in the
station, you’re out in the field. You’re with your guys.

Correct, yeah.

You’re arresting people. You, you actually participate, I guess?

Yes, I actively participate. I’m, I’m actually a partner for them that day,
depending on the situation on hand.

So, it’s not uncommon for you to make arrests and...

No, it’s not uncommon...

That kind of stuff? Okay. Anything?

Um, I think you already clarified this, but let me just ask you. Um, sitting
here now looking back at the situation, if you did not shoot the suspect,

what do you think the suspect was going to do?

Oh, definitely I, I felt he was gonna stab Corporal Viefjaus. And I—your,
you know, felt he was gonna kill him, kill him.

And already had inflict some kind of...

Oh, yeah. Do already—pretty much almost look like, kill this other
person that I don’t know who it was...

Okay. Anything?

Nothing more? Okay. 22, excuse me, 23:18 hours and that’ll be the end
of the interview.

[END OF TRACK 07-4137barron, DURATION: 23:12]
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EVIDENCE TAPE

People v. ISAAC SERRANO

RIF 136250
Transcript of Interview Corporal Jason Viefhause
March 24, 2007
074137

Key: ANDERSON: Det. Mike Anderson

ROULSTON: Sgt. Adam Roulston

PEARSON: John Pearson, Attorney

VIEFHAUSE: Corporal Jason Viefthause

[BEGINNING OF TRACK 1, DURATION: 23:06]

ANDERSON: The date is March 24", 2006. Time is 2150 hours. This is going to be an
interview with Corporal Jason Viethause. What I’ll do is I’ll go around
the room for purpose of the transcription. Everybody can say their names,
and we can get ‘em on that way. Uh, this is senior detective Mike

Anderson.
ROULSTON: Sergeant Adam Roulston.
PEARSON: John Pearson, P-E-A-R-S-O-N with Lackie and Dammeier.
VIEFHAUSE: And Jason Viefhause.
ANDERSON: Okay, we’re, we’re here at the Corona Police Department in an interview

room in the detective bureau. We’ve been told that there’s going to be a
voluntary statement made in an officer involved shooting that occurred
tonight at a, uh, restaurant, A&W, slash, I guess, Long John Silver’s
located at 1340 El Sobrante in the city of Corona. Is that correct?

VIEFHAUSE: Yes.

ANDERSON: This is a voluntary statement. You’re here on your own free will. It can
end at any time you want. Okay? All right, I think what we’ll do is, uh,
we’ll just start with your, with your day, as far as your designator, what
time you come on duty, those kind of things, and then we’ll fast-forward
to the call. You’re obviously in uniform right now. You were in this
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VIEFHAUSE:

uniform, uh, Corona Police uniform. Okay, let’s just start with that then,
Jason.

Okay, uh, I'm 155 today. Uh, and I started 6 A.M. Saturday morning, and,
uh, at about, while I was working patrol at Rimpau and Ontario, a call
came out of a physical fight in the parking lot of Long John Silver’s, and
they des—they dispatched two other units to that, so I was pretty close, so
I started down Rimpau, yeah, I started down Rimpau towards that call.
Uh, before I got to the call then they advised over the radio that they had
one subject pinned down in the parking lot. Uh, I thought I was gonna get
there first, so I actually put on my leather gloves just in case somebody
was bleeding or something I wouldn’t get blood on my hands, and, uh, just
prior to going 97 on the radio, uh, to advise that I was there, I think it was
Bill Serrano and Sergeant Barron, I think their designator was Zebra 40,
maybe, today. They said that they were 97 at the call, also. Uh, as I’'m
driving down El Sobrante and as I’'m turning into the driveway of the
Long John Silver’s Restaurant, I see, uh, I don’t know, four or five people
standing on the sidewalk near the front door of the restaurant, and then out
the corner of my eye, I also see, uh, the Zebra unit’s car pulling up, also,
uh, pretty much right behind me. So, as I’m pulling into the parking lot, I
see one male Hispanic, uh, it was, as far as I understand later, it was an
employee that was detained. He was actually walking, uh, it would be
eastbound, uh, towards, I said the east part of the restaurant as I’m pulling
in, and he had a, uh, had a, uh, look on his face, it looked like he was out
of breath. He looked a little disheveled so, uh, I speculated that he was
involved in the fight. So, I stopped my unit, uh, get out of the car, and
that’s the first subject that I spoke to, and as he was walking down the
sidewalk by the drive, the drive-in lane, or the drive-thru lane, uh, I told
him to sit on the curb. He gave me kind of a dirty look, and said, why do I
have to get on the curb? That’s when I get my Taser out, out of my, uh,
Taser holster with my left hand. I start to point it at him thinking that he
was just involved in a fight, and he probably wasn’t going to cooperate
with me, and I told him again, again to sit on the curb. At that time, to the
right of me, I see two other male subjects, uh, one chasing another, uh, I’ll
call the person in the front the victim, the person behind him the suspect.
They were running, also, eastbound on the sidewalk in front of the
restaurant, and they, uh, the victim, who was in front, actually was running
towards me and falls right into a planter, I don’t know, about
approximately six feet in front of me into a planter to the right. Uh, so, I
diverted my attention, uh, and, and when the victim fell, the subject, uh,
jumped on top of him, and it appeared to me that he started punching him
on, in the back. I diverted my attention to the victim and suspect. They
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ANDERSON:

were in a planter, and I was on one side of the planter, so I actually went
to walk around the planter to get behind them. Uh, I still had my Taser in
my hand, uh, as I was walking around, I still thought that the suspect was
punching the victim. As I walked closer, instead of a punching motion, I
saw that the suspect was holding a knife, and he was stabbing him in a
stabbing motion in the back. As I saw that, I thought that the suspect was
actually killing the victim right in front of me. I already had my Taser in
my left hand, and I knew I had to stop the suspect, who was on top of the
victim because I had the Taser in my left, it was already out. I tried to
shoot it, and it didn’t work. At that time, Sergeant Barron and, uh, Officer
Jurado came from the east and was actually, uh, positioned in front of the
victim and suspect, and as far as I can remember, they were yelling either
“stop” or “drop the knife.” I can’t, can’t really remember which one it
was. It could have been both. So, there in front of the, the, uh, suspect
and victim, as the suspect was stabbing the victim, they’re yelling at him.
I realize the suspect is not complying; he’s still stabbing the victim. My
Taser’s not worked, so I draw my, uh, my handgun because I have to, I
have to stop the suspect from killing the victim. As I’m drawing my
handgun, the suspect gets up off the victim. When he’s on the ground, I
see he has a knife. He takes a couple steps back off the victim, and in one
fluid motion, he’s still getting up, he still has the knife. He takes a step
with his back towards me, he starts to turn around with the knife and
coming in my direction. As far as I remember, I was proximately about
three feet, four feet from him as he’s coming around turning towards me,
and he’s turning towards me. Based on the close proximity, I thought he
was going to engage me with his knife. He still wasn’t complying with
Sergeant Barron’s commands. Due to the fact he was close, he still had
the knife, and he was coming my direction, I thought I was going to get
engaged and stabbed and possibly killed. At that time I was taking out my
gun, and I shot the suspect once. Uh, immediately after I shot the suspect,
I heard a shot coming from Sergeant Barron’s direction, and the suspect
dropped. Uh, the suspect dropped. I actually got the first person that I
engaged, I think it was the employee because he was still over there. I
told him to get down on the ground and proned him out, and at that time,
uh, Officer Jurado and Of—and Sergeant Barron would cuff the victim
and the suspect because we didn’t know who was, if there was more
suspects, if, what was going on. And then somebody else had came up,
handcuffed the, uh, third person.

Okay, uh, just a few questions, like, what was your unit number today, do
you remember?
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VIEFHAUSE:
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VIEFHAUSE:

ANDERSON:

VIEFHAUSE:

ANDERSON:

VIEFHAUSE:

ANDERSON:

VIEFHAUSE:

Uh, it’s 150...79-157.

79-157?

Uh huh.

And on the Taser, did you, do you remember the last time you checked the
Taser? Do you check to make sure, like, batteries are charged and that
kind of thing?

Yeah, I would probably guess maybe a couple of weeks ago. Maybe, my,
if, if, if you punch in the, it will tell you the last time. I don’t want to give
an exact date because I don’t know.

Okay.

I’d just say a month ago.

Is that Taser just, just for you?

¥es.

You’re the only one that uses that Taser? Okay, to go...I’ll speed it up to
that, when you started to see things happening. Uh, are you yelling any

commands at these guys at all? Did you say anything or was it just
Sergeant Barron?

1didn’t because mentally I heard that they were, and I was so focused on

stopping that guy, that at this, today, I didn’t give commands. Usu—
usually I would...

Okay.

...but, uh, I just heard that they were, and I was so focused on stopping
that guy from, from stabbing the victim.

So, without, I know, time perceptions, it’s just unraveling so quickly, is
that...

Yeah.
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ANDERSON:

VIEFHAUSE:
ANDERSON:

VIEFHAUSE:

...a fair statement? And that’s why, I mean, your, your mind focuses on
what’s happening in front of you?

Yes.

Okay. Um, as far as the Taser when you tried to deployment, to deploy it,
did you actually pull?

Yes.
You actually pulled the trigger on it.

I, I did the pulling motion. I can’t remember if, if I got good contact on
the trigger.

Okay.

But I remember I need to tase this guy. Didn’t work. I was waiting for
the darts to come out; didn’t come out, so, as far as I remember, I threw
that aside and went for the gun.

So, initially, it looked like to your advantage point that the guy was, was
fist fight, a kind of? Was he, was both hands moving or was it just one
hand that was?

It was just one.

Do you remember which hand it was? Could you tell?

I, I want to say the right one, but...

Okay. Just one of the hands was moving more, and as you got closer then
you, that’s when you realized that he’s not socking him, he’s got a knife in
his hands?

Yes.

Could you see the blade? Could you see the handle or do you remember?

I just remember, I can’t get specific. I just remember there was a knife in
his hands.
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ANDERSON:

VIEFHAUSE:
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There’s a knife in his hand? And the, how many times do you think the
movements were coming do? Do you have any...just, just kept going?

I, I...four or five.

At least four or five? And he’s not complying with any of the orders?
Right.

Is he saying, is there anything being said by either the victim or the...

I think the suspect was saying, but I can’t remember what he was saying.
There was some kind...

I think he was saying something to the victim.

Okay, so when you got to the vantage point, you were, you said maybe six
feet, and you initially saw the punching, and then you moved closer?

Right, I moved around, and as I got closer I realize he was stabbing him
instead of punching him.

So, you think you were maybe three feet away from them on the ground?
Huh? .

And he was...

Well, about four feet...

Four feet?

...four feet as I was walking up to him with the Taser.

And he’s got the guy on the ground, and he’s stabbing...

Yeah.

In wild motions at him? Uh, when the guy, you made a statement that the

guy, the suspect, kind of, started to turn towards you. Did he make type of
flailing motions, or was he turning and you engaged him then?
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Right, uh, uh, I didn’t give him a chance to turn all the way around, as far
as [ remember. I just knew he wasn’t complying. He was getting up, and
he was actually, uh, moving in my direction closer to me. He still had the
knife, and he was turning towards me. If I would have waited, he would
have been in front of me with the knife.

Okay. Do you have anything, anything, Adam?

Uh, you didn’t happen, you didn’t have the tape recorder on or anything,
right?

No.
Okays, just give us a couple seconds here.

Sure.

We’ll go outside for a minute. I’m going to leave the tape running,
though.

So, the tapes are still running?

Right, yeah, our tapes will still be running. If you need privacy you can,
you can get out of the room.

Yeah, no, we’re fine right now.
Okay.

Do you want to go outside and talk?
No.

Okay. I’m gonna grab one of these waters and tape. You want water?
Did they give you one?

Sure. Yeah, I’ll take one.
Okay.

Thanks.
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PEARSON:
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It’s got to be one of the easiest OIS investigations I’ve ever seen.
Good.

Just because it’s so clear cut. How many years on you got?
Ten.

Ten? Let’s, uh, step outside for a minute.

Sure.

Let’s leave these things rolling.

Sure.

Is that a door?

I think it used to be.

Yeah, okay.

Uh.

Is this your, uh, is this the interrogation room you guys got to use if you
bring somebody in on patrol?

Not really patrol. I mean, if it’s a big case, we usually call the detectives,
and they hook everything up.

Do you do your own investigations here, like, like, let’s say you go out to
a check fraud or something.

Yeah, we do all that.
It’s generally cold. Do you try to keep it cold.

Oh, if it’s cold? Uh, if it’s, if, uh, yeah, if we have workable, workable
evidence.

Yeah.
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And we think the suspect’s in the city.

Uh huh.

Then, yeah, we’re supposed to look for him. But if we can’t do that and
it’s our last workday to our weekend off, then we forward it. It’s kind of

involved.

Yeah, some agencies are just hook ‘em and book ‘em, and, and cut a face
page and send it to detectives.

Yeah.

So...

Okay, just a couple of follow-up, quick questions here. Uh, I can use my
pen, or I’ll give it to you. Do you remember how, when you saw the guy
stabbing, do you remember how he had the knife in his hand? Do you
remember, like, the motions he was making? Was it, you know, a
downward motion, slashing motion...

I think it was like a side, like a side. He was like that.

Well, I’ll let you use that. You can just, kind of, if you want.

Sure. He was, like, that.

Going like, kind of like this?

Yeah, it wasn’t, I don’t remember if it was like that. It was more like a...
So, we’re doing kind of a side-to-side motion?

Right, yeah, yeah, yeah.

And at least you said four or five times?

At least.

Okay, uh, when he made, when he was turning towards you, do you

remember which way? Was he turning to his right or his left or he just
made a motion towards you?
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ROULSTON:

He, all I know he was getting up, and he’s stepping back towards me, and
he was, and he was spinning towards me, but, uh, 1, it, I think I shot him in
the back, and I think he was coming around that way with his back
towards me.

Okay. You were kind of going to your right? Do you think it was to, he
was going to his right side towards you?

Yeah.

Okay. Making a motion towards the door.

As far as I know.

Could you see the knife coming around or you didn’t even...
No, no.

...didn’t get an opportunity?

Now, if he turned the other way, and I shot him in the stomach, it could
be, but what I remember is it was his back.

Okay, um, you made the comment, obviously you thought here’s
somebody being murdered right in front of you, is being stabbed multiple
times, and then he turns towards you, so you’re now in, you have a double
fear, he’s, what he’s doing here, and now he’s gonna come after you.

Yes, absolutely.

Okay.

Could you tell, I, I know you said before, uh, the victim’s position?

Yeah.

You couldn’t really remember how he was laying on the ground when he
was getting stabbed?

Right.

Was he partially facedown or maybe on his side or...
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ANDERSON:

ROULSTON:

VIEFHAUSE:

ROULSTON:

Yeah, he was like, he was like half, half on his side, half facedown. And it
didn’t look like he was fighting; it was weird.

Was he kind of flailing or something or did it look like he was hurt and he
was trying to...

It looked like he was hurt.

...cowering or something?

He was just laying there. The guy was on top of him just stabbing him.
Okay. Idon’t think we have anything. Anything else?

Yeah, just, I think I need to clarify on just a couple of questions. Um,

Jason, looking back at the incident now, uh, what do you think would have
happened if you didn’t shoot the guy as he was turning around?

I think he would have fully turned towards me, and I think he would have
used the knife on me, and I think he would have tried to kill me.

Okay. Um... ya that’s really the only question.

Just, just for clarification, you were, just so that I’'m clear, it was about
three to four feet you think you were from when you actually came up and
saw the guy’s three to four feet when he turns? That’s what your distance
was, roughly?

Yes, yes.

Okay.

Do you think he, he saw you guys too when you were there, like, when
they were chasing and all that? I mean, did he ever make eye contact with
you and...

Well, everything was op—when they first came into my view, uh, I didn’t
see if he saw me. I, I, I think he was determined to kill the guy. I think he

didn’t care who was there.

That’s what I’m thinking anyway.
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VIEFHAUSE:
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Because he, it, it all came to our view, and the guy’s al—almost right in
front of me and almost in front of Sergeant Barron, and all he, and when I
saw him stabbing him, it, it reminded me of, of a prison stabbing that I’d
seen on video where his, he knew his job was to kill this guy, and that’s
what he was gonna do.

So you think, I mean, obviously we don’t know because we haven’t asked
him, but when he came around, you, you didn’t see, you didn’t make eye
contact with each other or you did?

No.
But he ran towards you, so it’s...

He, he was taking a step back, and he was, he was turning around, and he
was not complying. Based on the fact that he had the knife, he wasn’t
complying, I thought he was gonna turn and stab me and kill me.

Do you remember about how far you were either?
I still think I was about three feet.

Three feet? Okay. You, you ever seen that guy before, have contact with
him anywhere?

No.

Do you, do you think that, uh, I know you said you weren’t sure what
Sergeant Barron was saying, but whatever he was saying, do you think it
was loud enough so this guy would have heard it?

Yes, ‘cause I heard it.
Okay.

So, it was clear? I mean, and that’s, that’s one other, one last question.
Uh, was the reason why you weren’t giving commands because you didn’t
want to up and down and sideways? And clear commands were coming
out so there was really no reason for you to convolute it and say something
to contradict, maybe?
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You know what it was? I was so focused on stopping that guy that, uh,
nothing would have came out of my mouth. I was so focused on my,
physically stop this guy.

So, it was unfolding so quickly in front of you...

It, it just happened within a couple seconds.

...your reaction...

But, and I realize that Barron, that they were already yelling at him
commands, so my whole thing was I’m here right now, I need to stop him.

Okay. It’s, uh, 20:13 hours. That’s going to conclude our interview.
22:13 hours.

Oh, I’m sorry. What did I say, 20? 22:13 hours. That will be the end of
the first interview.

[END OF TRACK 1, DURATION: 23:06]
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SERRANO: Isaac Serrano
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DISPATCHER: Dispatcher

STAFF: Hospital Staff

[BEGINNING OF TRACK 1, DURATION: 23:17]

Do you got everybody you need?
Yeah, I got it right now.

Do you have any, you want me to sit up in the front so I’m out of you
guys’ way, or where do you want me?

Uh...

I mean, I just got to be close.

Cool, I’l], I’ll, actually I’ll sit up if you want.
Yeah, if you want to swap, you can sit right here.
I’ll go around.

Hey, bud, we don’t you flying out in case we get in an accident, okay?
Just chill out.

I’ll be in route with the, uh, suspect to, uh, Community.



R-07-384-1

People v. Isaac Serrano
Interview Date: 3/24/07

Page 2

PARAMEDIC:

DISPATCHER:

SIEMER:

PARAMEDIC:

DISPATCHER:

PARAMEDIC:

SERRANO:
PARAMEDIC:
SERRANO:
PARAMEDIC:
PARAMEDIC:
SERRANO:
PARAMEDIC:
SERRANO:

PARAMEDIC:

PARAMEDIC:
PARAMEDIC:
SERRANO:

PARAMEDIC:

PARAMEDIC:

We’re the paramedics. We’re going to take care of you, okay, buddy?
You just relax.

One head you had background. Where are you headed?

Community Hospital on

You just relax, buddy.
Copy, to Riverside Community.

All right, we’re gonna start an IV in your arm here, okay? I need you to
hold still. Don’t, don’t move your arm.

mmm ahh

Hey, man, what’s your name?

Isaac Serrano

Isaac.

Do you remember how many shots you heard?

Two.

Just two? Do you, do you remember how many times you got hit?
Uh huh, two.

Okay, don’t move, buddy. Okay, here we go, a little stick. One, two,
three.

there’sa ____ in the bag,
All right, let’s get him...
Oh I don’t.

You need oxygen.

Hey, it’s oxygen, buddy. It’s to help you out.
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It’s just oxygen. It will help you out.
Uh, let’s get him on that monitor.

Yeah, dude.

I got, I got a 16 here. Go ahead and open that thing up, and I’ll get
another one going.

Was that other guy shot, too?
What’s that?

Was that other guy shot, too?

Uh, stabbed, I think.

Okay.

You stabbed the other dude, Isaac?
Uh huh.

Yeah? All right. It look like he made out a little better than you did
today.

BP was 90...

Uh, 190, hey...

Get it off, get it off.

No, I’m sorry, 90, 96 over 60-something.
No. No. Get it off. Get it off.

Hey, buddy...

Get if off.

That, that’s oxygen that’s gonna help you out. You just chill out, man.
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We’ll worry about C spinal as we get it and set it here.
Yeah.

Do you have gloves back here at all?

Right hand.

Please, don’t tell me that idoit is going.

Red light.

For the little, for the little chick hands that I have. Hey, Isaac, chill out,
bro.

126, happy, happy, happy. All right. So, are we going with entrance and
exit or just two entrances?

It just looks like the entrance and exit — that’s what it looks like.
But

All right.

I don’t have my x-ray machine on me today.

Isaac, how old are you?

27.

27, all right.

Isaac, I’m gonna start another IV on your right arm, okay. You just relax.

Check his lungs, Ike. He may be diminished on the right, I’m not sure. I
wasn’t really positive about that

Hey, what’s up there buddy don’t, don’t move your arm. Okay, here we
g0. One, two, three. Come on now.

They’re equal. They’re just not, just not on the right side.
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Well, good, as long as we’re still getting air, we’ll, we won’t worry about

anything else.

Isaac? Stay with us, stay with us. Open your eyes real wide. Open your
eyes real wide.

Scuffle with the guy, he stabbed the guy, guy shot him twice.
Oh, I see, yeah.

Isaac, can you move your feet for me? Wiggle your toes. Wiggle your
toes for me, Isaac. All right, enough.

I’ve got a code three with this one.
Yeabh, this is 344, 27-year-old male involved in an altercation with a

another individual and he stabbed a guy, so the patient that we have right
now sustained a gunshot. His right deltoid, and one looks like a possible

exit wound on his left flank. Chest compression was a little
confusing.

In pain there, buddy?

Okay. at this time, it’s actually become a lot more

calm than when we first made contacts. He has had spontaneous eye
movement especially when we were able to calm the pain but he had some
varied breathing problems right now and its like :

Actually, we just established two hardcore I'V’s.

106 negative. Bi-lateral lead we have him on high-blood O-2
on the pulse in just a sec.

201 on the sugar. Check the back and check its 201 milligrams per
and that’s on the flow tube.

Oh, yeah, then other injuries noted are he has a bunch of abrasions to his
left abdomen, on radio to his left flank, which I have abrasions as noted to
his forehead, so it looks like might have been on the ground. He is able to
move voluntarily bilateral

right now.
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Alright buddy, I’'m gonna take your blood pressure on your left arm, okay?
How you doing Isaac? Where, where’s your pain at?

Uh, stomach.
Your stomach? Okay.

Yeah

What’s up, buddy?

Uh huh.

I’m sor—we got to keep this on, man. You just relax, okay. We’re gonna
take care of you. I’m gonna take your watch off, buddy, okay? Right
here. Go with 80 pounds.

80 pounds.

Uh, that’s it. Go ahead and get C spine taken care of.

Yeah. Idon’t know about IV beeper your gonna report but BP and
are dominant on left quandrant.

I’m gonna put a collar around your neck, buddy, okay?

Alright. Owww.

I know, it’s not the most comfortable thing, but we got to put it on you.
Here we go. All right. Cool.

What is it?
Where are you sterile?
You know they’re right here.

Tape?
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I got it.

Are you having trouble breathing, Isaac?

Yeah.

Okay.

I need more. My leg’s sore.

Your leg’s fine, dude. You, just, just sitting there.

I’m so cold.

What’s that?

I’m so cold.

All right. I know, I was cold, too. I don’t know but yeah that’s

why_ . Can you wiggle your toes for me, Isaac? Move your toes.
Perfect, dude. Sorry buddy. You still having pain in your stomach area?
Yeah.

Okay. All right, I’'m gonna tighten this down a little bit more. We’re
almost to the hospital, Isaac, okay? Stay with us, buddy. Keep your eyes
open. What did I do with that other shoe right there?

Uh, you only pulled one.

This one?

Yeah. That’ll work.

You got 89 on the 02 set.

89 on the 02.

Are you having any pain to your legs, Isaac?

It’s my My
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All right.

Isaac, what’s your last name?
Serrano.

Serrano?

Yeah.

Is that S-E-R?

Uh huh.

What’s your date of birth?

12/16/78.

One more time.

12/16/78.

12/16/78?

Uh huh.

Is this your wallet in your pocket buddy?
Yeah.

Okay.

I can’t breathe.

All right, two clamp BDL

We’re pulling in the hospital, buddy.
You took my

Put your, put your leg on here, buddy.
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None of the shots on the ground.
Okay.

Isaac, you need to keep your arms on the side.

27-year-old male shot. He heard two gun shots, so we have a

Where was the gentleman shot at?

Where?

Yeah.

In Corona.

Yeah, no, I mean in what location?

Can we undo the handcuffs?

Yeah.

Alright, roll the man’s dressings on the right side.

He’s complaining from a gall pain right now.

Getting the handcuffs off right now.

No history on his of medication, so he’s been in and out of conscious the
whole time. Just staying real hard .We have bilateral sixteens
and we have maybe about 1,600 MO’s of fluid on board at this time.
How many?

About 1,600.

Relax, buddy, relax, relax.

Officer?
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No, no, subject.

Where’s the officer? Officer involved.

Involved.

Okay, someone’s got information on the patient.

I do in a minute, it’s just a...

Name, date of birth?

Uh, I have a driver’s license. Actually, he has his...
I’ll point you over here if you want...

Okay. His name is, uh, well, what do you want? His dri—his driver’s
license number?

Just you know, the whole ID?

Yeah, it’s in his shoe, wherever his shoe is.
[Overlapping conversations]

His shoe? His shoe was on his, uh, lap when he was coming in.
We didn’t see no ID in a shoe.

Uh, wherever his wallet is.

Okay, and this is a gunshot wound?

Yes.

Do you know what his name was?

Isaac.

Isaac?

But I don’t know how you spell it, though.





























